
PROCES YERBAL
INCHEIAT ASTAZI 25.06. 2015 CU OC AZIA DESFASURARII SEDINTEI
ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL COSTULENI CU URMATOAREA

ORDINE D& ZT:

Aprobarea procesului -verbal al sedintei ordinare din data de 28.05.2015 ;

Proiect de hotdrire privind validarea mandatului de consilier local al d-nei Moisi
Clara in cadrul Consiliului Local Costuleni - d-nul primar Harabagiu Dumitru ;

Depunerea jurdm6ntului de cdtre d-na consilier local Moisi Clara;
Informare privind activitatea qcolilor din comund-d-nul director Strdinu Constantin ;
Proiect de hot[rdre privind validarea rectificdrii bugetului local conform Dispoziliei
nr.20212015 a primarului comunei Costuleni - d-nul primar Harabagiu Dumitru ;
Proiect de hotdr6re cu privire la modificarea Inventarului bunurilor care apa(in
domeniului public al comunei Costuleni , jud. Iagi - d-nul viceprimar Onofrei
Constantin

7. Proiect de hot6r6re privind trecerea din domeniul public al comunei Costuleni in
domeniul privat al comunei Costuleni a imobilului ,,Bloc 8 apartamente" gi a
terenului aferent - d-nul primar Harabagiu Dumitru ;

8. Stabilirea graficului de gedinle pe trim III al anului 2015;
9. Hotir6re privind alegerea pregedintelui de gedinti perftru trim .III al anului 2015.
10. Informdri gi adrese

La gedinf[ sunt prezenti 12 consilieri locali din totalul de 13 consilieri locali
alegi (un mandat de consilier local este vacant). Este prezentd d-na Moisi Clara al cdrei
mandat va fi validat in.cadrul gedin{ei de astdzi.

D-nul presedinte de gedin{d Chirild Adrian dd citire ordinii de zi . Ordinea de zi
se supune aprobarii si este'aprobata in unanimitate.
, Punctul I de pe ordinea de zi: Procesul verbal de la sedinta din 28.05.2015 se
dI spre citire si aprobare.

La gedinfd participd d-nul Dan Pichiu , Site Acquisition la SC Arternis ITS SRL
care solicitd inchirierea unei suprafele de teren de 225 mp in vederea instal[rii unei stafii
fixe de telefonie mobill . D-nul Pichiu doreqte un rdspuns oficial .

D-nul primar Harabagiu Dumitru precizeazd ci nu putem da un rlspuns oficial
p6nd nu avem situa[ia juridicd a terenului .

Punctul 2 de pe ordinea de zi : Proiect de hotlr6re privind validarea mandatului
de consilier local al d-nei Moisi Clara in cadrul Consiliului Local Costuleni.

Se prezint[ mdterialele pregdtite. i

D-nul primar: ,, Propun validarea mandatului de consilier local at O-nei Moisi
Clara in conformitate cu legea. Sunt mul{umit ca face parte din Consiliul Local deoarece
are experien(d gi doresc sd sprijine activitatea Consiliului Local . ,,

Hotdrdrea privind validarea mandatului de consilier local al d-nei Moisi Clara in
cadrul Consiliului Local Costuleni se supune votului gi se aprobl cu 12 voturi pentru gi o
ablinere.

l.
2.

J.

4.
5.

6.



Punctul 3 de pe ordinea Depunerea jurdmdntului de c6tre d-na consilier
local Moisi Clara

Doamna consilier local Moisi Claradepune jurdmdntul .

Punctul4 de pe ordinea de zi : Informare privind activitatea gcolilor din comund
D-nul Strdinu Constantin directorul $colii Gimnaziale Costuleni prezintd

materialul pregdtit.
D-na consilier local Popa Valeria : ,, Provin din sistem , il cunosc foarte bine .

Am intrat la 7 ani gi am iegit la 60 de ani . Felicitdri pentru d-na Moisi Clara . il rog pe
domnul primar sd faciliteze amplasarea sta(iei de telefonie mobil[ pentru a avea semnal.

$coala Costuleni arutd ca o gcoald de orag. Felicitdri domnului director gi colectivului pe
care il coordoneazi . Felicitdri d-nului primar gi Consiliului Local pentru cd dupd. atd[ia
ani de muncl reugim sd finalizim $coala de la Hili{a. Sunt rezultate bune in invdtdm6nt ,
cadre didactice care oblin gradele cu note foarte bune. Lucrurile merg bine spre foarte
bine. Se munceqte foarte mult . V[ sfltuiesc sd aveti grijd ca lucrurile sE meargd la fel de
bine ca gi pAnA acum Le felicit gi pe d-nele Lupu gi PAntecu{ care lucreaz5 voluntar la
Casa Lalelelor."

D-na consilier local Lupu Mariana: ,, Aceleaqi cuvinte frumoase la adresa gcolii,
domnului primar gi Consiliului Local. Vd aduc la cunogtin{5 cd in luna iulie se va
desftgura Summer week cdnd vor veni 8-10 olandezi .Pdnd atunci vd rog poate rezolvali
problema internetului de la Casa Lalelelor. ,,

D-nul primar raspunde cI suntem in litigiu cu Telekom-ul.
D-nul viceprimar Onofrei Constantin se adreseaz[ d-nului primar: ,, L5sa[i

telefonia mobilI . Da{i numlrul inapoi de la Casa Lalelelor gi se rezolvd problema
inemetului."

D-nul consilier local Zboiu Mihai : ,, Aceast6 zi are semnificalii multiple pentru mine.
Este ultima gedin(6 la care se discut[ activitatea qcolard gi eu sunt cadru activ, deoarece
din toamnd m[ alStur consilierilor locali pensionari. Raportul cuprinde date exacte despre
procesul de inv6{6mdnt. Md bucur cE am ajuns la u."uitd vdrst6. Mullumesc d-nei Popa,
d-nei Moisi cu care am fost colegi .,,

, D-nul pregedinte de gedin{d Chiril[ Adrian : ,, Din cei 13 consilieri locali 5 sunt din
invdfimdnt. $coala, intr-o comunitate reprezint6 stAlpul societdfii alEturi de bisericI.
Felicit colegii consili'eri pentru cd anul acesta au frcut alegerea corectd , alocdnd bani
pentru $cola Hili(a . Ag vrea sd-l felicit pe d-nul director pentru activitatea gcolard . Anul
acesta a fost foarte greu gi din cauza ARACIP-ului . Nu ne-am fEcut de rugine . Se putea
gi mai bine , dar aceasta este realitatea gi suntem mullumi{i de calificativ. Felicitdri
colegilor de la gcoald gi colegilor consilieri pentru cd au ftcut posibil ca la 15 septembrie
sd asistdm la sfinfirea unei gcoli."

D-nul primar Harabagiu Dumitru :"Md bucur cd suntem prezen(i to{i :consilierii ,
primarul gi viceprimarul Sunt mulfumit de activitatea gcolii. Vdd o unitatp intre
profesorii din invE{dmdntul din comun6. Am avut o discutie cu inspectorii de la ARACIP
gi am observat cd apreciazi modul in care lucreazd qi colaboreazd cadrele didactice. Noi
de acum intrlm in activitate pentru ca la 15 septembrie c6nd vin copiii la gcoal[ sd fie
totul pregdtit. imi pare rdu cd in urma soliiitdrilor adresate Inspectora-tului $colar
Jude{ean , Consiliului Judefean gi Instituliei Prefectului Judefului Iagi ne r[spund cd
trebuie s[ aloc6m bani din bugetul local. Vom face o adresd gi la Ministerul Dezvoltlrii
unde vom prezenta situa[ia tuturor gcolilor din comund.Discut6nd gi cu ceilal{i primari,
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D-nul viceprimar Onofrei Constantin propune pe d-na Moisi Clara . Propunerea se

supune votului. ' i

D-na consilier local Moisi Clara este aleasI pregedinte de gedinfi pentru trim. III

al anului 2015 cu 12 voturi pentru gi o ablinere'

Punctul g de pe ordinea de zi: Informdri gi adrese

D-nul primar:^,, Toat[ lumea este afectatd de secetS. S-a f[cut adresd la Prefecturi

prin care am iacut cunoscuta situalia. Ni s-a trimis raspuns cu masurile care trebuie luate.

Trebuie monitorizat6 fiecare stAni gi fiecare turmd de animale. Ocolul Silvic ne-a cerut

situa{ia animalelor. Trebuie sd vedem dac6 animalele existente in stdni sunt inregistrate

i","iiJ*f agricol. Sunt doar duod cereri ale crescltorilor de animale. O altd problemd o

i"pr&inta ci<lerile zilnice de curent. Suntem sesizali de cdtre cet[[eni care nu gtiu c[

prim6ria nu r6spunde de aceste pene de curent. Sesizdrile primite de la cet6{eni le vom

trimite E-ON-ului . Referitor la aducfiunea cu apd in comuna Costuleni , pentru satul

coziane asociem cu comuna R6duc6neni . Apa se ra pompa din Dealul La doi lei unde

se ra amplasa un bazin. Cdt mai curdnd va trebui sd adopt6m o hotdrdre de consiliu local

pentru amplasarea acesfui bazin."' Epuizdndu-se subiectele de pe ordinea de zi, sedintd se declara incheiatd, drept

pentru cure s-a intocmit prezentul proces verbal' i

PRESEDINTE DE SEDINTA,
CHIRILA Intocmit,

SECRETAR

ANCHIDIM A. MANUELALOREDAN
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